



Verslag Raad van Bestuur 09/09/2019

aanwezig: Raf Baudewijn, Marc Van der Mierde, Patrick Boes, Tim Mogal, Bart Danhieux, Tom Lovink, Giannoula Tsakitzidis, Erwin Dirkx

Ambtshalve aanwezig: Alex De Brauwer, Tina Muyllaert

Verontschuldigd: Jan Stryckers, Philip Hendrix

1. opening door de voorzitter

Bart opent de vergadering door iedereen te verwelkomen

2. goedkeuring verslag vorige vergadering

na de nodige opmerkingen wordt verslag goedgekeurd

3. Beheer SG

verloop GDPR-scan

Het rapport zoals opgemaakt door Privatum obv de scan van de federatie op dit vlak werd overgemaakt en met Tina besproken. Actiepunten die hieruit voortvloeien zullen door Tina bekeken worden op haalbaarheid en vervolgens zal hier een timing voor opgesteld worden voor de uitwerking van deze punten. Waar nodig zal aan de RvB voorgelegd worden om hierbij de hulp van Privatum in te schakelen.

Een eerste actiepunt dat alvast kan uitgevoerd worden, is het opvragen van de expliciete schriftelijke toestemming van de publicatie van het mailadres van de leden van de RvB via de site door een mail aan Tina te richten met deze toestemming.

schrapping club: HC Leuven Tigers

De Raad van bestuur keurt de schrapping unaniem goed. Als vervolg zal het openstaande saldo nog geïnd dienen te worden waarvoor de 3 bestuursleden een vordering zal verstuurd worden.

voorstelling mini-site 'speelhandbal'

Tina geeft een korte toelichting bij het project en de status hiervan waarvoor in oktober ook een communicatie naar de buitenwereld zal komen in samenwerking met Eric

4. Beheer RvB

Organisatie driehoekstornooi voor volgende WK-campagne

Deze organisatie zal doorgaan in Turkije waardoor er dit jaar geen wedstrijd meer zal doorgaan in België. Er zal dan ook een communicatie gaan naar de verschillende competitieleiders dat het weekend van 26-27/10 vrij komt.

De vraag werd ondertussen ook gesteld aan stad Leuven om de wedstrijd België - Cyprus eventueel nog binnen het vorige samenwerkingsverband te laten plaatsvinden.

Organisatie Interlands 2020-2023

Er werd reeds aan tafel gezeten met stad Leuven en stad Hasselt die met een sterk voorstel naar voren zijn getreden in deze besprekingen. Daarnaast staat er nog een gesprek gepland op 12/09 met stad Antwerpen.

Gezien stad Leuven de Sportoase in concessie beheert, dient er ook nog een gesprek met Sportoase gepland te worden. Tina neemt hiertoe contact op met Michael Schouwaerts.

Extra communicatie rond solidariteitsbijdrage

Er zijn reeds enkele opmerkingen vanuit clubs over deze bijdrage gekomen; verduidelijking zal door Tina worden opgesteld aangaande items zoals de timing, feit dat deze bijdrage ook kan worden geïnd via de lidgelden van het volgende seizoen en dat dit geen bijdrage is vanuit VHV maar KBHB specifiek voor de selectiewerking. Vandaar werd dit ook niet voorgelegd aan de AV van de VHV.

Algemene opmerking hierbij is dat officiële VHV-instanties zoals regiobesturen, scheidsrechtercomités,... het beleid dienen te steunen

Werking KBHB-VHV

Gezien VHV de financiële verantwoordelijkheid binnen de KBHB neemt aangaande de selectie en topsportwerking, is het de bedoeling een document op te stellen waarbij bepaalde verantwoordelijkheden herverdeeld worden binnen de werking van het PUC. Temeer daar Tina vanaf 01/10 adjunct-secretaris-generaal van KBHB wordt en zij als zodanig de eindbeslissing heeft over de onderdelen waar wij de verantwoordelijkheid over hebben overgenomen, in samenspraak met Patrick die statutair nog steeds de eindverantwoordelijkheid draagt tot augustus 2021. (alles met betrekking tot competities en internationale transferts blijft dus verantwoordelijkheid van Patrick) Hierbij wordt gesteld dat het wenselijk is om bepaalde cellen mandaten te geven zodat zij bevoegdheid hebben voor bepaalde beslissingen die door deze documenten vooraf duidelijk omkaderd worden.

5. Financiën

facturatie

Voor de solidariteitsbijdrage werden vaste data afgesproken op PUC voor doorstorting vanuit beide deelfederaties

Vanaf 01/01/2020 zal er overgeschakeld worden naar een nieuw boekhoudpakket binnen SBB waarin tegelijk een opvolgsysteem zit op zowel budgettair/boekhoudkundig als analytisch niveau. (Oktober/november zal dubbel gelopen worden om dan in januari volledig over te schakelen) Om degelijk met dit pakket aan de slag te kunnen, zal er een opleiding georganiseerd worden voor Els, Alex en Tina (zal reeds voorgesteld worden op 07/10/2019)

6. Cellen en commissies

IT-commissie

- Platform:

De meeste 'kinderziekten' zijn ondertussen onderkend en zoveel als mogelijk 'behandeld' waardoor de clubsecretarissen alvast ermee aan de slag kunnen. De uitbouw van verdere modules wordt door de leden van de IT-commissie verder opgevolgd en uitgewerkt.

- digitaal wedstrijdblad

op 27/09 staat afspraak gepland met bedrijf uit Kraainem dat voorkeur wegdraagt van Patrick Garcia. Om weloverwogen beslissing te kunnen nemen, zullen er ook nog 2 andere offertes opgevraagd worden zodat beste voorstel kan gekozen worden

Vooropgestelde timing blijft om dit tegen eind dit jaar te beslissen en dan vervolgens dit tegen april 'test-klaar' te hebben

- samenwerking platform met LFH?

LFH heeft laten weten momenteel alvast haar eigen database te blijven gebruiken

7. Varia:

- jaarrekening werd ondertussen gepubliceerd
- datum voor afspraak zal worden vastgelegd voor overleg met regiobesturen en Alex

Alex heeft hiervoor mail verstuurd naar alle regiobesturen met uitnodiging voor een delegatie van 2 personen per regio. Indien de leden van de RvB nog vragen/opmerkingen hebben die daar zouden moeten gesteld worden, mogen deze per mail voor 03/10 verstuurd worden aan Alex of Tina.

Dit overleg is bedoeld als een verkennende vergadering waarna teruggekoppeld zal worden naar de RvB

- fithandbaldag op 10/11/19
- weekends vermijden met teveel activiteiten voor scheidsrechters zoals voorbije weekend
- competitieooster en bijscholingen dienen in toekomst beter op elkaar afgestemd te worden;
- goedkeuring vanuit regiovergadering voor inclusie 4 G-sporters van Uilenspiegel

De voltallige RvB bekrachtigt bij deze de goedkeuring voor deze sporters voor dit seizoen voor VHV

- UBO-register dient tegen eind september in orde gebracht te worden. Hiervoor kan SBB ingeschakeld worden. Els en Tina volgen dit verder op.
- Waalse scheidsrechters hebben aangekondigd om geen onkostennota's uit te schrijven wanneer ze fluiten binnen Vlaamse clubs. Best vraag stellen aan Philip hoe dit dient aangepakt te worden
- offerte Wouter; budgetvoorstel opgemaakt aan de hand van een vast budget. Voltallige RvB geeft de goedkeuring om de opdracht aan Wouter te geven waarvan Tina Wouter op de hoogte zal brengen.
- Patrick Boes geeft mee dat de cel breedtesport deze week zal vergaderen
- RCL-bijbscholing voor tafelofficials: kan ook meegenomen worden naar de vergadering van 03/10 hoe deze dient ingevuld te worden.
- Boetes mbt forfeits voor niet-deelname aan toernooien moeten strikt opgevolgd worden
- op driehoeksturnooi van liga-dames was niemand van VHV aanwezig, evenals op kwalificatieturnooi van J18 (vraag werd nochtans gesteld aan Gerrit en Jelle)

Toekomstgericht dient cel competitie te kijken of zij hier zelf voor kunnen zorgen voor aanwezigheid. Indien dit niet kan, dient vraag doorgestuurd te worden aan Tina zodat zij er voor kan zorgen dat iemand vanuit secretariaat of RvB kan aanwezig zijn.

- modernisering mbt Handbal X-tra; Raf heeft hiervoor mini-enquête gedaan om te kijken wat er gemist wordt in de huidige manier. Instagram werd ook even bekeken maar om dit echt aantrekkelijk te maken dien je voldoende volgers te hebben. Handbal X-tra zelf

dient ook herbekeken te worden door met veel meer foto's te werken en minder tekst. deze kunnen worden opgeslagen worden in een blog bijvoorbeeld. Raf stelt voor de enquête verder uit te breiden en vooral belangrijk in een nieuw verhaal is dit levendig houden; niet enkel maandelijks een artikel maar wekelijkse updates door verschillende clubs en door de federatie. Beheerder beslist welke zaken er op komen. Facebook en Instagram kunnen ook gekoppeld worden voor het delen van foto's

- nacompetitie met M15: bedoeling is dat iedereen in VHV-competitie mag deelnemen, maar het staat de clubs vrij om hieraan wel deel te nemen of niet. Eerste 4 clubs dienen hier sowieso aan deel te nemen. Best even publicatie via HB7
- Is er een mogelijkheid om overzicht te hebben voor de jeugscheidsbegeleiders van de aanduidingen van deze jeugscheidsrechters. IT-commissie neemt dit verder op.

Volgende vergadering 07/10 om 19u30